
به فاصله چند روز از عملکرد ضعیف ملی پوشان والیبال 

کشـــورمان در لیـــگ ملت های والیبـــال، تیم جوانان 

کشورمان در تداوم عملکرد درخشان خود در مسابقات 

زیر 21 ســـال قهرمانی جهان با شکست 3 بر 2 مقابل 

ایتالیا به عنوان قهرمانی دست یافت. قهرمانی که دومین 

قهرمانی تیم جوانان کشورمان در تاریخ این مسابقات 

بـــود و بعـــد از بهروز عطایی که در ســـال 2019 با تیم 

کشورمان بر سکوی قهرمانی این مسابقات ایستاد، این 

بار شاگردان غلامرضا مومنی مقدم موفق به تاریخ سازی 

شدند. افتخاری که به خودی خود ارزشمند است، اما 

کســـب این عنوان بدون شکست و با کسب 8 پیروزی 

متوالی این قهرمانی را برای والیبال کشورمان خاص تر نیز 

خواهد کرد. به بهانه قهرمانی جوانان والیبال کشورمان 

با بهروز آرمات، ســـرمربی سابق تیم ملی نوجوانان که 

دو ســـال پیش با 90 درصد ترکیب فعلی تیم جوانان به 

مقام ســـوم جهان رسید در »فرهیختگان« به گفت وگو 

پرداختیم که در زیر می خوانید. 

قهرمانـــی مقتدرانه تیـــم ملی والیبـــال جوانان در 

مسابقات قهرمانی جهان زیر 21 سال را چطور دیدید؟

در ابتدا این قهرمانی را به جامعه و خانواده والیبال، فدراسیون، 

کادرفنی و تک تک بچه ها تبریک می گویم. بچه ها واقعا عالی 

کار کردند و بدون شکست قهرمان شدند. عملکرد کادرفنی 

نیز در تعویض ها، تایم اوت، برگرداندن بچه ها به بازی از لحاظ 

روحی و روانی بسیار عالی بود و همه چیز دست به دست هم 

داد تا تیم ما با شایستگی روی سکوی قهرمانی جهان بایستد. 

عملکرد خوب تیم ما باعث شـــد تا سه بازیکن تیم در 

میان بهترین های مسابقات قرار بگیرند؟

به نظر من باید یکی، دو نفر دیگر از بازیکنان ما در بین بهترین ها 

قرار می گرفتند که به ناحق انتخاب نشدند. پوریا خانزاده باید 

عنوان بهترین بازیکن مسابقات را کسب می کرد و لیبروی ما 

شایستگی انتخاب به عنوان بهترین لیبروی مسابقات را داشت. 

با توجه به اینکه اکثریت ترکیب تیم جوانان را بازیکنان 

تیم نوجوانانی تشـــکیل می دهند که دو سال پیش با 

شـــما به مقام سوم جهان رسیدند، باید نقش ویژه ای 

نیز برای شما قائل بود. 

از ترکیـــب تیم فعلی تنها دو بازیکـــن، بازیکن من نبودند. 

پســـر آقای مومنی مقدم یکی از این بازیکنان بود که البته 

در اردوی ما حضور داشت. بازیکن دیگر بیاتی بود که برای 

اولین بار برای مسابقات جهانی انتخاب شد. البته اگر یوسف 

کاظمی مصدوم نمی شد، 99 درصد تیم جوانان را اعضای تیم 

نوجوانان تشکل می دادند. با مصدومیت کاظمی کادرفنی 

بیاتی را انتخاب کرد. ما تلاش بسیاری برای آن تیم کردیم، 

اما متاسفانه در اوج دوران کرونا مشغول آماده سازی بودیم 

و هیچ بازی تدارکاتی بین المللی نداشـــتیم. تنها به همت 

داورزنی در مســـابقات قهرمانی کشـــور در کاشان شرکت 

کردیم و بازیکنان یک مقدار میدان دیدند. این تیم اگر شرایط 

مناسب داشت در رده نوجوانان نیز قهرمان می شد. اگر تیم 

نوجوانان در مسابقات آسیایی شرکت می کرد و بازیکنان در 

لیگ برتر حضور داشـــتند و چند بازی برون مرزی داشتیم، 

بچه ها باتجربه می شدند. این تیمی که در اختیار غلامرضا 

مومنی مقـــدم و پیمان اکبری قرار گرفت ســـابقه حضور در 

قهرمانی آسیا، لیگ برتر و بازی های تدارکاتی را داشتند. 90 

درصد بازیکنان تیم نوجوانان سال بعد در لیگ برتر بازی کردند 

و برای اولین بار یک بازیکن از رده نوجوانان به تیم بزرگسالان 

رفت و سوپراستار شد و آن پوریا خانزاده بود. البته خدایی نکرده 

قصد زیر سوال بردن مربیان دیگر را ندارم و همه مربیان پایه 

زحمت کشیدند. اگر تیم نوجوانان میدان می دید شاید دو 

سال پیش نیز قهرمان جهان می شد. مومنی مقدم و پیمان 

اکبری نیز در این مدت خیلی زحمت کشید و باید از فدراسیون 

نیز تشکر کنم که امکانات خوبی را نه تنها در اختیار این تیم 

بلکه در اختیار تمام تیم های رده های سنی 

بانوان و آقایان قرار داد. شاید هر کسی جای 

من باشـــد از فدراسیون انتقاد می کرد، اما 

حق را می گویم و واقعا فدراسیون برای این 

تیم زحمت کشید و قهرمانی حق این تیم 

بود. خســـتگی یک ساله کادرفنی درآمد و 

این نتایج نیز دل مردم را بعد از ناکامی تیم 

بزرگسالان شاد کرد و والیبال دوباره به چشم 

آمد تا مشخص شود فدراسیون و مربیان پایه همچنان درحال 

کار کردن هستند. 

فدراسیون والیبال بعد از این قهرمانی چه اقداماتی را 

باید برای حفظ این بازیکنان و انتقال آنها به تیم ملی 

بزرگسالان انجام بدهد؟

فدراسیون والیبال نباید این بچه ها را رها کند. اگر مانند سالی 

که شمس ارومیه تیم نوجوانان را زیر پوشش گرفت، فدراسیون 

بتواند تیمی را تشکیل بدهد و کل این بچه ها در قالب آن تیم 

زیر پوشش یک مربی مجرب در لیگ برتر والیبال بازی کنند، 

رفته رفته به تیم بزرگسالان تزریق خواهند شد. مبین نصری در 

این مسابقات بهترین دریافت کننده و قدرتی زن انتخاب شد. 

دلیل این اتفاق این بود که این بچه از تیم نوجوانان در لیگ برتر 

بازی کرد و خیلی تغییر پیدا کرد. نصری چیزی کمتر از پوریا 

خانزاده ندارد و خیلی عالی کار می کند. لیبروی ما نیز با وجود 

اینکه برخی اوقات افت و خیز داشت اما بازیکنی است که به درد 

آینده تیم ملی می خورد. نباید این تیم به هیچ عنوان رها شود. 

درصورتی کـــه ایـــن تیم حفظ شـــود ایـــن بازیکنان 

می توانند در آینده جایگزینان خوبی برای نسل طلایی 

والیبال ما باشند؟

قول می دهم که 70 تـــا 75 درصد این بازیکنان می توانند 

جایگزین نسل طلایی والیبال ما شوند. 

بعد از پایان لیگ ملت های والیبال درنهایت فدراسیون 

به جمع بندی رسید که بهروز عطایی همچنان در کنار 

تیـــم ملی به فعالیت خود ادامـــه بدهد، اما کادرفنی 

تیم ملی تقویت شـــود. این تصمیم 

را چطور دیدید؟

به عنوان کســـی کـــه در تیم های ملی 

به عنوان ســـرمربی و مربـــی کار کردم 

همیشـــه دیدم که داورزنـــی به عنوان 

راس هرم فدراســـیون از ســـرمربی تیم 

ملی حمایت کرده است. این کار خیلی 

قشـــنگی اســـت و کمتر فدراســـیونی 

این گونه از سرمربیان خود حمایت می کند. فارغ از هر چیزی 

ما نتیجه خوبی در لیگ ملت های والیبال نگرفتیم، اما نباید 

همه تقصیرها را گردن سرمربی بیندازیم. اگر می خواهیم 

انتقاد کنیم باید دلســـوزانه باشد و نه اینکه از روی قصد و 

غرض و کینه توزانه باشد. دست بهروز عطایی در مسابقات 

خالی بود. میلاد عبادی پور 50 درصد تیم ما اســـت که در 

این مسابقات حضور نداشت. مشکل تیم ما در دریافت بود و 

اگر میلاد بود این مشکل ما تا حدودی حل می شد. از طرفی 

مسعود غلامی، اصغر مجرب و امیرغفور نیز نبودند و غیبت 

این بازیکنان برای مربی مشکل ساز خواهد شد. البته اعتقاد 

دارم که کادرفنی باید تقویت شـــود و با این موضوع موافق 

هستم. درحال حاضر وقت تشکیل یک کمیته فنی است 

تا موضوعات و مشکلات را بررسی کنند و به نتیجه برسند. 

داورزنـــی خیلی راحت می تواند عطایی و کادرفنی را تغییر 

بدهد، اما آیا تضمینی برای موفقیت با کادرفنی جدید در 

قهرمانی آســـیا داریم؟ باید مشکلات در کمیته فنی بدون 

هیچ بغضی مطرح و برای حل آن اقدام شود. 

بهـــروز عطایی در آخرین مصاحبه خود قول کســـب 

ســـهمیه را در مرحله دوم داده اســـت. فکر می کنید 

سهمیه المپیک پاریس را کسب خواهیم کرد؟

احتمال این موضوع وجود دارد و ما شانس سهمیه المپیک 

را داریم. این موضوع آرزوی من اســـت و برای موفقیت تیم 

دعا می کنـــم. عطایی تجربـــه لازم را دارد و حتی در کنار 

مرحوم معدنی در تیم ملی بزرگسالان بوده است و هدایت 

تیم جوانان نیز کار کرده است. چند سالی در کنار عطایی 

بودم و می دانم توانایی این کار را دارد. البته عطایی با این 

قول مسئولیت خود را سنگین کرده است اما شانس کسب 

ســـهمیه المپیک را داریم. اگر در قهرمانی آســـیا بتوانیم 

به عنوان قهرمانی دست پیدا کنیم این شانس را داریم که 

در رنکینگ به ژاپن نزدیک شویم. ما نیز می توانیم دوباره به 

روزهای خوب برسیم، اما به شرطی که آنالیز خوبی داشته 

باشیم و از حضور 7، 8 کارشناس دلسوز نیز در کمیته فنی 

استفاده کنیم. 

به نقش پررنگ عبادی پور در تیم ملی اشـــاره کردید، 

اما او در زمان لیگ ملت ها انتقادهای زیادی نسبت به 

کادرفنی تیم ملی داشت؟

فکر نمی کنم انتقادات میلاد توهین به کادرفنی باشد. او 

اعتقاد داشت مربیان تیم ملی مثل مربیان بزرگ دنیا علم 

خود را به روزتر کنند و در زمان گرفتن تایم و تعویض نکات فنی 

بیشتری به بازیکنان بگویند. شاید من هم کنار عطایی بودم، 

بچه ها را تشویق می کردیم که به بازی برگردند. این مربیان 

نیز در لیـــگ ملت ها به بچه ها می گفتند تلاش کنند تا به 

حریف برسند. فکر می کنم دل میلاد برای تیم ملی می سوزد 

و دوست دارد مربیان در زمان تایم مشورت فنی بدهند. فکر 

نمی کنم عطایی از نظرات عبادی پور ناراحت شود و میلاد را 

دوست دارد. میلاد از بازیکنان خود عطایی بوده و بازیکن 

بزرگی است و دلش برای تیم سوخته و این نظرات را گفته، 

او دنبال پیشـــرفت تیم اســـت. اگر هر کسی انتقاد کند و 

جبهه بگیریم درست نیست و باید از طرف مثبت به آن نگاه 

کنیم. الان وقت نداریم که برای تیم مشکل درست کنیم.
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فوتبال ایران
چالش بزرگ پیش روی قلعه نویی

 دعوت به تیم ملی
شرط معافیت سرلک

در روزهای اخیر صحبت های زیادی درمورد ادامه حضور میلاد ســـرلک در 

پرسپولیس مطرح شده است. بعد از اینکه سازمان نظام وظیفه طی نامه ای 

اعلام کرد که ســـرلک باید در ابتدای شـــهریورماه خودش را به نظام وظیفه 

معرفی کند، شـــایعات زیادی پیرامون این بازیکن مطرح شـــد. در همین 

راستا یکی از مسئولان نقل وانتقالاتی باشگاه پرسپولیس به »فرهیختگان« 

گفت: »طبق استعلامی که ما از سازمان نظام وظیفه گرفته ایم میلاد سرلک 

از ابتدای شـــهریور ماه سرباز حساب خواهد شد، اما اگر در لیست تیم ملی 

باشد مشکلی برای ادامه حضور او در تیم پیش نخواهد آمد. با توجه به این 

مســـاله حضور سرلک در لیست تیم ملی که در هفته اول شهریور ماه اعلام 

می شود، بسیار حیاتی خواهد بود. اگر او در این لیست نباشد آن وقت ادامه 

حضورش در پرسپولیس ممکن نخواهد بود، در غیر این صورت هم او همچنان 

می تواند برای تیم بازی کند.«

 آنچه مشخص است سرلک از هفته اول لیگ برای پرسپولیس بازی خواهد 

کرد، اما اینکه از ابتدای شهریور تا زمان اعلام لیست نهایی تیم ملی تکلیف 

سرلک چه خواهد بود را از یکی از مسئولان سازمان نظام وظیفه سوال کردیم 

که در پاسخ به »فرهیختگان« گفت: »آنچه مشخص است سرلک برای ادامه 

بازی در لیگ برتر فقط نیاز به دعوت دوباره به تیم ملی دارد و در شرایط فعلی 

او فقط می تواند تا یکم شهریور ماه برای پرسپولیس بازی کند. بعد از آن باید 

منتظر لیست تیم ملی بماند تا تکلیفش مشخص شود. البته انتظار می رود 

که او در لیست تیم ملی باشد، از این جهت که پیش از این موارد مشابه زیاد 

بوده اســـت. بازیکنانی که بعضا به تیم ملی فقط دعوت شـــده اند و فرصت 

بازی پیدا نکرده اند و به خاطر همین ملی پوش شـــدن تا قبل از 30سالگی 

به سربازی نرفته تا بتوانند در لیگ برتر بازی کنند.«

اما نکته جالب اینجاست که سازمان لیگ در نظر دارد دربی هفته پنجم لیگ 

برتر را قبل از فیفا دی شهریورماه برگزار کند. این در حالی است که فیفا دی 

از تاریخ 13 شـــهریور آغاز می شود و این یعنی اینکه دربی همان طور که در 

»فرهیختگان« نوشته بودیم بین نهم تا یازدهم شهریور برگزار خواهد شد. 

در حالت طبیعی امیر قلعه نویی لیســـت تیم ملی را دو ســـه روز قبل از آغاز 

فیفا دی اعلام خواهد کرد و اگر قرار باشـــد دربی پایتخت هم در این مقطع 

انجام گیرد، طبیعتا ســـرمربی تیم ملی لیستش را بعد از این مسابقه اعلام 

می کند. مشـــکل اینجاست که ســـرلک در تاریخ یکم  شهریور باید خودش 

را به نظام وظیفه معرفی کند و منتظر بماند تا لیست تیم ملی اعلام شود. 

در چنین شـــرایطی سرلک احتمالا نتواند پرسپولیس را در دربی احتمالی 

همراهی کند. در این میـــان باید دید امیر قلعه نویی چه تصمیمی خواهد 

گرفت. مسلما هواداران پرسپولیس سرمربی تیم ملی را تحت فشار خواهند 

گذاشت تا هم سرلک را در لیست مدعوین به تیم ملی قرار دهد و هم اینکه 

لیســـت را زودتر اعلام کند تـــا او بتواند در بازی های لیگ و علی الخصوص 

دربی به میدان برود. 

در سوی مقابل هواداران استقلال هم از قلعه نویی توقع دارند که سرلک را در 

بین دعوت شدگان به تیم ملی قرار ندهد یا حداقل لیستش را زمانی اعلام کند 

که ســـرلک نتواند در دربی بازی کند. در این میان باید به این نکته هم اشاره 

کرد که  ای کاش قانون گذاران به گونه ای قوانین را تدوین می کردند که کمترین 

شک و شبهه ای در آن ایجاد نمی شد و چنین چالش بزرگی به وجود نمی آمد. 

این موضوع یک چالش برای سرمربی تیم ملی خواهد بود. شاید در گذشته 

بازیکنان زیادی بوده اند که در مقاطع مختلف به تیم ملی دعوت شـــده اند 

تا بتوانند سربازی نرفته و در لیگ برتر بازی کنند، اما این بار موضوع میلاد 

سرلک به شکل عجیبی خبرساز شده است. مخصوصا اگر این ماجرا به دربی 

پایتخت هم ربط داده شـــود که حسابی خبرساز خواهد شد. به نظر می آید 

قلعه نویی باید خودش را برای این چالش آماده کند و مسلما او هر تصمیمی 

که بگیرد با واکنش هواداران قرمز یا آبی مواجه خواهد شد. 

از ما نشنیده بگیرید اما قلعه نویی بعد از انتخابش به عنوان سرمربی تیم ملی 

با تماس یحیی گل محمدی برای دعوت سرلک به تیم ملی مواجه  شد که این 

اتفاق در ایام عید رخ داد. چه بسا اگر او در آن مقطع به تیم ملی دعوت نمی شد 

باید همان موقع خودش را به نظام وظیفه معرفی می کرد. اتفاقی که احتمالا باز 

هم تکرار شود؛ هر چند سرلک در فصل گذشته یکی از بهترین های پرسپولیس 

بود و دعوتش به تیم ملی از سوی قلعه نویی اصلا نمی تواند عجیب باشد. 

بهروز آرمات در گفت وگو با »فرهیختگان«: نباید تیم والیبال جوانان به هیچ عنوان رها شود

وحقمان بود با شایستگی قهرمانجهان شدیم 
  قهرمانی جوانان بعد از ناکامی بزرگسالان دل مردم را شاد کرد             این تیم می تواند جایگزین نسل طلایی والیبال شود

مهدی منصرف
خبرنگار

غ التحصیلی محمد فرهی فرزند عبدالامیر به شماره  مدرک موقت فار

شناسنامه 1234 صادره از ماهشهر در مقطع کاردانی رشته تحصیلی 

کاردان فنی مکانیک – ابزارسازی صادره از واحد دانشگاهی اهواز به 

شماره 12/4019 مورخ 86/10/16  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار 

می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگشهر( خیابان کارگر جنوبی 

کد پستی68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

 

دانشــنامه فارغ التحصیلــی اینجانــب آزالیــا مظفریــان فرزنــد محمــود 

ــادره  ــی 0450183009ص ــماره مل ــنامه18732و  ش ــماره شناس ــه ش ب

ــد  ــادره از واح ــوژی ص ــته میکروبیول ــی رش ــع کارشناس ــران در مقط از ته

دانشــگاهی تهــران شــمال مفقــود گردیــده اســت و فاقــد اعتبــار می باشــد. 

از یابنــده تقاضــا می شــود دانشــنامه را بــه دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد 

تهــران شــمال بــه نشــانی: تهــران -بزرگــراه شــهید بابایی)غــرب بــه شــرق( 

خروجــی حکیمیــه -خیابــان شــهید صدوقــی – بلــوار وفادار-دانشــگاه آزاد 

اســلامی واحــد تهــران شــمال ارســال نمایــد.

ــه  ــد ب ــد احم ــی فرزن ــروین لطیف ــب ش ــی اینجان ــدرک فارغ التحصیل  م

ــته  ــی رش ــع کاردان ــواز در مقط ــادره از اه ــنامه 14010 ص ــماره شناس ش

نرم افــزار کامپیوتــر صــادره از واحــد دانشــگاهی یــادگار امــام بــه شــماره 

ــد. از  ــار می باش ــد اعتب ــت و فاق ــده اس ــود گردی ــت 1988736 مفق موق

یابنــده تقاضــا می شــود اصــل مــدرک را به صنــدوق پســتی 18155/144 

دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد یادگارامــام ارســال فرمایــد.

 

مدرک موقت فارغ التحصیلی سارا سردابی فرزند چراغعلی به شناسنامه 

1829 صادره از مسجدسلیمان در مقطع کاردانی رشته تحصیلی آموزش 

ابتدایی صادره از واحد دانشگاهی اهواز به شماره 12/15761 مورخ 

1381/08/26  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا 

می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز 

فلکه کارگر )فرهنگشهر( خیابان کارگر جنوبی کدپستی61349-68875 

و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

 مــدرک موقــت ســعیده عالی پــور فرزنــد محمدصــادق دارای شناســنامه 

بــه شــماره 4060030422صــادره از خرم آبــاد رشــته کارشناســی 

حســابداری صــادره از دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد ســاوه مفقــود گردیــده 

ــور را  ــه مذک ــود گواهینام ــا می ش ــده تقاض ــت. از یابن ــار اس ــد اعتب و فاق

بــه آدرس: اســتان مرکــزی- ســاوه-کیلومتر 4جــاده نورعلیبیــک- شــهرک 

ــه  ــاوه ب ــد س ــلامی واح ــگاه آزاد اس ــاء)ص( دانش ــگاهی خاتم الأنبی دانش

ــد. ــال نمای ــتی39187-366  ارس ــدوق پس صن

 

بــرگ ســبز خــودروی ســواری سیســتم: پــژو تیــپ: PARS XU7  بــه رنــگ 

 ســفید روغنــی مــدل 1400 بــه شــماره انتظامــی ایــران 94   / 745  ل 41 

و شــماره شاســی   NAAN01CE7MK088857 و شــماره موتــور  

ــی  ــد مل ــه ک ــی ب ــماعیل ایران ــای اس ــت آق ــه مالکی 124K1635094   ب

ــد. ــاقط می باش ــار س ــه اعتب ــده و از درج ــود گردی 3459974389 مفق

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت در نظر دارد زمین های زراعی  واقع در مزرعه خضرآباد  
خود را از طریق مزایده عمومی اجاره دهد. متقاضیان می توانند با مراجعه به دفتر کمیسیون  
معاملات واحد اسناد مزایده را دریافت و از اماکن  مذکور بازدید نمایند و پیشنهادات خود را تا 
پایان وقت اداری 1402/05/8  به آدرس: جیرفت خیابان دانشـــجو – دانشـــگاه آزاد اسلامی  

جیرفت دفتر مدیر حراست تحویل و رسید دریافت نمایند.
شـــرایط مزایـــده: 1-ارائه فیـــش بانکی بـــه مبلـــغ 1/000/000/000 ریال به حســـاب 

جاری0115860897002 بانک صادرات و یا ارائه ضمانتنامه بانکی به مبلغ مذکور در وجه 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت به عنوان تضمین شرکت در مزایده.  2-هزینه درج آگهی بر 
عهده برنده مزایده می باشد. 3-پیشنهادات مخدوش / مشروط/ مبهم و فاقد سپرده و پیشنهاداتی 
که پس از تاریخ مقرر ارسال شود پذیرفته نخواهد شد و دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات مختار 

است. تلفن تماس :03443260055-09133490621 فاکس:03443263535 
روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت

نوبت دوم

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت در نظر دارد بوفه واقع در سایت مرکزی  خود را  
از طریق مزایده عمومی اجاره دهد. متقاضیان می توانند با مراجعه به دفتر کمیسیون  
معاملات واحد اسناد مزایده را دریافت و از اماکن  مذکور  بازدید نمایند و پیشنهادات 
خود را تا پایان وقت اداری 1402/05/8  به آدرس: جیرفت خیابان دانشجو – دانشگاه 

آزاد اسلامی جیرفت دفتر مدیر حراست تحویل و رسید دریافت نمایند.
شرایط مزایده:

1- ارائـــه فیـــش بانکـــی بـــه مبلـــغ 50/000/000 ریـــال بـــه حســـاب 
جـــاری0115860897002 بانک صـــادرات یا ارائه ضمانتنامه بانکی به مبلغ 
مذکور در وجه دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت به عنوان تضمین شرکت در مزایده. 

2- هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.
3- پیشنهادات مخدوش/ مشروط/ مبهم و فاقد سپرده و پیشنهاداتی که پس از تاریخ 
مقرر ارسال شود پذیرفته نخواهد شد و دانشگاه در رد و یا قبول پیشنهادات مختار است.

تلفن تماس :09133490621-03443260055
فاکس:03443263535 

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت

نوبت دوم

دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت در نظر دارد گلخانه های واقع در مزرعه خضرآباد 
خـــود را از طریق مزایده عمومـــی اجاره دهد. متقاضیان می توانند با مراجعه به دفتر 
کمیســـیون  معاملات واحد اسناد مزایده را دریافت و از اماکن مذکور بازدید نمایند و 
پیشنهادات خود را تا پایان وقت اداری 1402/05/8    به آدرس: جیرفت خیابان دانشجو 

– دانشگاه آزاد اسلامی جیرفت دفتر مدیر حراست تحویل و رسید دریافت نمایند.
شرایط مزایده:

1-ارائـــه فیـــش بانکـــی بـــه مبلـــغ 700/000/000ریـــال بـــه حســـاب 
جاری0115860897002 بانک صـــادرات یا ارائه  ضمانتنامه بانکی به مبلغ 
مذکور در وجه دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت به عنوان تضمین شرکت در مزایده. 

2-هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.
3-پیشنهادات مخدوش / مشروط/ مبهم و فاقد سپرده و پیشنهاداتی که پس از تاریخ 
مقرر ارسال شود پذیرفته نخواهد شد و دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

تلفن تماس:09133490621-03443260055
فاکس:03443263535 

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت

آگهی مزایدهنوبت دوم

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش


